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انبوهی از برج های آپارتمانی از زمین بیرون 
زده اند. خیابان ها بزرگ و خالی هستند. بین 
هر چند مجتمــع آپارتمانی، یک تکه زمین 

خالی مانده است. کمتر عابرپیاده ای را می توان 
مشاهده کرد؛ فقط خودرو های سواری هستند 
که از خیابان می گذرند و درون پارکینگ ها 
می روند. درخت های کنار جوی آب تازه کاشته 
شده و هنوز نازک اند. آفتاب روی نمای نوساز 
برج ها می تابد. در هر طرف، خیابان ها صاف و 
بلند پیش می روند و همدیگر را قطع می کنند. 

ظاهر ساختمان ها نشان می دهند که اینجا 
مردمی زندگی می کنند، امــا در خیابان ها 
اثری از زندگی شــهری نیســت. نه راسته 
مغازه ها و مشتری ها به چشم می خورند، نه 
بچه  مدرســه ای هایی که جیغ و داد  کنند، نه 
کاسب هایی که جلوی در مغازه ها با هم گپ 
بزنند، نه پیرمرد و پیرزن های عصا به دست و نه 

کسی که با کیسه های خرید و شانه تخم مرغ از 
پیاده رو بگذرد. اینجا شمال غربی تهران است؛ 
محله های گران قیمت نوساز منطقه22 که فقط 
آپارتمان هایی برای چند ساعت خواب شبانه 
دارد. اگر هر نیاز دیگر داشته باشید باید سوار 
بر خودروی شخصی، مدتی رانندگی کنید تا به 

پزشک، مدرسه، نانوایی و... برسید.
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افتتاح و بهسازی ۶۵ بازار میوه و تره بار در سال1403
در صد و بیستمین پویش امید و افتخار، مراسم افتتاح ۴بازار میوه و تره بار در 
مناطق 6، 9، 11 و 22 انجام شد. مدیرعامل سازمان مدیریت میادین میوه و 
تره بار شهرداری تهران در مراسم افتتاح بازار میوه و تره بار منطقه22 گفت: تا 
پایان سال1۴۰۳ اگر مشکلی در تامین زمین رخ ندهد، بنا داریم ۴۰بازار افتتاح 
کنیم. همچنین بحث نوسازی و بهسازی بیش از 2۵بازار را دنبال می کنیم . 
مهدی بختیاری زاده افزود: مکان یابی بازارها با توجه به نیاز محل هایی که بازار 
ندارند و در تعامل با شهرداری مناطق، انجام می شود. با نظر کمیته مکان یابی، 
بازارهای جدید با توجه به فاصله بازارها و امکان تاسیس بازار ساخته می شوند. 
بختیاری ادامه داد: با توجه به امضای تفاهمنامه بین شهرداری تهران و وزارت 
جهادکشاورزی، بنا شده شهرداری تهران به صورت مستقیم در تنظیم کالای 
اساسی ازجمله مواد پروتئینی ورود کند. در آینده بنا داریم با توجه به تأمینی 
که خودمان انجام دادیم میزان عرضه را افزایش دهیم تا مردم دچار مشکل 
نشوند. در حال حاضر اقلام پروتئینی توزیع می شود. در اقلامی مثل، مرغ، 
تخم مرغ و گوشت گرم گوساله مشکلی نداریم و یک مقدار کمبود جزئی در 
گوشت گرم گوسفندی داریم. با کمک تامین کننده و وارد کنندگان بنا داریم 

میزان عرضه را افزایش دهیم.

مکث

کمبود سرانه ها کمبود سرانه ها در سایه برج های بلنددر سایه برج های بلند
بخشی از شمال غرب تهران با کمبود امکانات مورد نیاز ساکنان روبه رو است

امید و 
افتخار
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تأمین امنیت شغلی بانوان تاکسیران
نشست مشترک مشاور فرماندار تهران و مســئول امور بانوان و 
خانواده فرمانداری با سرپرست ســازمان تاکسیرانی، مدیران و 
جمعی از بانوان تاکسیران برگزار شــد. آشنایی با حوزه فعالیت 
بانوان تاکســیران در ادامه ویژه برنامه های دهه کرامت و نقش 
بانوان در حوزه تاکسیرانی محور اصلی نشست بود که در نهایت با 
خبرهای خوش برای بانوان تاکسیران به پایان رسید، همچنین 
مشاور فرماندار تهران از بهسازی تاکسی ها خبر داد و گفت که این 

موضوع در دستور کار قرار گرفته است.

حفظ کرامت بانوان تاکسیران در شهر 
فاطمه رحمانی، مشاور و مسئول امور بانوان و خانواده فرمانداری 
تهران در این نشست گفت: »همه ســعی داریم تا کرامت بانوان 
به ویژه بانوان تاکسیران در شهر تهران رعایت شود. هر شغل جایگاه 
مخصوص خود را دارد و امروز که در هر خانه چند ماشین وجود 
دارد، احتمالا دیگر حوزه حمل  ونقل تعریف سابق خود را نداشته 
باشــد و همراه با تغییر و تحولات اجتماعی، ساختارهای تازه ای 
به وجود آمده اســت. در این بخش، مهم این است مسائل بانوان 
تاکسیران به خوبی دیده شود. با تکمیل بانک اطلاعاتی از وضعیت 
کامل بانوان تاکسیران، پس از بررسی درصورتی که بخش هایی 
نیاز به کمک فرمانداری و سایر دستگاه ها باشد، موانع و مشکلات 

مربوطه در قالب توافقنامه و.. .حل می شود.«

تاکسیرانی در حال گذر از مدیریت سنتی به مدرن
در ادامه نشست، سرپرست سازمان تاکســیرانی شهر تهران با 
اشاره به برقی سازی ناوگان تاکسیرانی پایتخت گفت: »بیش از 
۸۰ هزار دستگاه تاکسی در پایتخت وجود دارد که نیمی از آنها 
فرسوده هســتند. همچنین ۸31 بانوی تاکسیران دارای پروانه 
اشتغال شناسایی کرده ایم که ۶۰۰ نفر از بانوان فعال هستند.« 
شادی مالکی ادامه داد: »در یک دوره تاکسی بانوان فعال بود، اما 
سال ها از آن زمان می گذرد و این نوید را می دهیم این فعالیت ها 
با برنامه ریزی جدید دوباره آغاز  شود و از ظرفیت تاکسی بانوان 
در تاکسی آنلاین استفاده خواهیم کرد.«  او با بیان اینکه سازمان 
تاکسیرانی در حال گذر از مدیریت سنتی به مدرن است، تأکید 
کرد: »باتوجه به اینکه نیمی از فرسودگی ناوگان نیاز به نوسازی 
دارد، در همین زمینه با تدبیر شهردار تهران، با رویکرد برقی سازی 
ناوگان حمل ونقل عمومی و با هدف کاهش آلودگی هوا امسال 
شاهد ورود تاکسی ها و ون های برقی به تهران هستیم و پایتخت 

کشور پیشگام در این حوزه خواهد بود.«
او با بیان اینکه برای اولین بار امسال بهسازی تاکسی ها را از طریق 
تعمیرگاه های مشــخص شده در دســتور کار قرار خواهیم داد، 
گفت: »سال گذشته برای نوسازی خودروها بیش از 3هزار پرونده 
تشکیل شد و تا کنون هزارو4۰۰ دستگاه تحویل داده شده است. 
خانواده بزرگ تاکسیرانی تهران جمعیت نیم میلیونی را دربر دارد 
و متأسفانه 1۰ هزار تاکسیران، بیمه تامین اجتماعی ندارند. سال 
گذشته موفق شدیم ۲۲ هزار تاکسیران را بیمه تکمیلی کنیم و 
امیدواریم با حمایت فرماندار تهران که در بحث متناسب سازی  نرخ 
کرایه با شرایط هر خط از قبیل وضعیت ترافیک، شیب و.  .. کمک 

شایانی به این حوزه شد، مشکلات دیگر را به حداقل برسانیم.«

خبر

شناسایی و رصد دائم آسیب های اجتماعی
عبدالمجید رحمانی، دبیر مرکز رصد، پایش و مدیریت آسیب های اجتماعی کلانشهر تهران: طرح ساماندهی 
آســیب های اجتماعی در مناطق انجام شــده و درصد قابل توجهــی از گروه های هدف شناســایی و به صورت 
اولیه جمع آوری شده اند. رصد دائم آسیب های اجتماعی در دستور کار شهرداران مناطق و نواحی قرار دارد.

بهره برداری از 25تقاطع غیرهمسطح تا پایان سال
مهدی صداقتی، مدیرعامل سازمان مهندسی عمران شهرداری تهران: طی ۲سال گذشته ۲۵تقاطع برای بهبود 
جریان تردد ساخته شده و به بهره برداری رسیده است. براساس برنامه ریزی های صورت گرفته در سال جاری 

۲۵تقاطع غیرهمسطح دیگر نیز ساخته شده و به بهره برداری می رسد.

صفحه آرا: علی کاظمی

آیا ساخت و ساز در بوستان 
ارتش صحت دارد؟ شهدای 

پس از ایجاد حواشی برای بوســتان قیطریه و لاله، حال نوبت به 
بوستان شهدای ارتش رســید. عده ای گویا روزانه در حال رصد 
پارک های سطح شهر هستند تا با دیدن هرگونه حصارهای آبی 
و سفید در پارک ها، پرونده دروغین و غیرواقعی جدیدی را علیه 
مدیریت شهری باز کنند. اخیرا تصاویری در فضای مجازی منتشر 
شده و اینطور ادعا می کنند که قرار است در بوستان شهدای ارتش 
در منطقه7 تهران عملیات عمرانی انجام شود. برهمین اساس، 
در پی انتشار این اخبار، روابط عمومی منطقه7 با اطلاعیه ای به 

حواشی پیش آمده پاسخ داد.
در این اطلاعیه آمده است: »اخیرا خبری به همراه تصاویر آن، ابتدا 
در شبکه های مجازی و سپس در برخی پایگاه های خبری منتشر 
شد که نشان می داد بخشی از بوستان شهدای ارتش در خیابان 
خواجه نصیر ناحیه۲ منطقه7 حصارکشی شده است. با توجه به 
حساسیت های اخیر پیرامون بوســتان های شهر تهران و حفظ 
فضای سبز کشور که امری مبارک محسوب می شود و شهرداری 

تهران تمام قد از آن استقبال می کند.
لازم است به اطلاع شــهروندان عزیز تهرانی برسانیم که زمین 
بوستان شهدای ارتش که در گذشته ملک )خیاطخانه( نام داشت، 
یک زمین خالی از املاک ارتش بود که در راستای گسترش فضای 
سبز منطقه7 در محله خواجه نصیر توسط شهرداری تملک شده 
و به بوستان تبدیل شده اســت و بخشی از زمین تملک شده که 
در آن هیچ درخت و فضای ســبزی کاشته نشده بود برای حفظ 
و نگهداشــت فضای سبز این بوستان و نیز ســایر فضاهای سبز 
منطقه، یک مخزن آب هم در همین بوستان ساخته شده است و 
حالا قضاوت با شهروندان است که آیا با این همه تلاش و کوشش 
می شود تصور کرد که مدیران شهری به دنبال تخریب فضای سبز 

و یا کاهش آن باشند؟
به اطلاع شهروندان عزیز تهرانی می رساند که موضوع حصارکشی 
در این بوستان صحت دارد اما در مجاورت بوستان، و قرار نیست در 

محدوده این بوستان ساخت و سازی  صورت گیرد.
با توجه به تراکم بالای جمعیت در محدوده محله خواجه نصیر 
و وجود بافت فرسوده در آن، شهرداری منطقه7 تصمیم دارد در 
مجاورت این بوستان یک سوله مدیریت بحران بسازد و زمین آن 
هم طبق توضیحاتی که در ابتدای مطلب ارائه شد، خارج از محوطه 
بوستان قرار داشته و توسط شهرداری تملک شده است و با توجه 
به ضرورت حفظ جان مردم در شرایط بحرانی، ساخت یک سوله 
مدیریت بحران در این منطقه یک ضرورت است. با توجه به اینکه 
این زمین در مجاورت بوســتان ارتش قــرار دارد و به دلیل لزوم 
ساخت یک محوطه کارگاهی، شهرداری منطقه7 مجبور شده 
است در جهت تجهیز کارگاه و ایمنی شهروندان محله، این زمین 

را حصارکشی کند تا این پروژه مهم به پایان برسد.«

فرناز محمدزاده؛ روزنامه نگار گزارش کار امروز

مهم ترین اقدامات مدیریت شهری،کف مناطق رخ می دهد 
و همشــهری در پــی مطالبــه گــری از شــهرداری های مناطــق 
اســت تا مشــخص شــود در هر منطقــه هــر روز چــه اقدامی 

انجام شده است.

منطقه 

طرح بهسازی و روکش مکانیزه آسفالت به منظور تسهیل در عبور و 1
مرور و رفع مشکلات تردد شهروندان، در بزرگراه ارتش اجرا و سال 

گذشته ۶هزار تن آسفالت در این بزرگراه پخش شد.

منطقه 

خرید پسماندهای خشک شهروندان با نصب اپلیکیشن کاربردی 9
شهرزاد و طرح نوماند در منطقه اجرایی شد.

منطقه 

 ۳۲ ساختمان جدید در منطقه برای ارزیابی و پایش تخصصی در 5
بحث ایمنی شناسایی شد.

منطقه 

دومین جشــن بــزرگ »دختر ایــران« بــه مناســبت ولادت حضرت 12
معصومه)س( و روز دختر به میزبانی شهرداری منطقه برگزار شد.

منطقه 

نخســتین جشــنواره دختــران آفتــاب بــا رویکــرد شناســاندن 18
اســتعدادهای ذاتــی دختــران همراه بــا اســتقرار ۵0غرفه و اســتیج 

هنری برگزار می شود.

منطقه 

 معــاون فنــی و عمرانــی شــهرداری منطقــه از آغــاز نهضــت بــزرگ 3
نگهداشت معابر در سال140۳ خبر داد.

منطقه 

به منظور رسیدگی به بوستان رازی در حوزه فنی و عمران، عملیات 11
عمرانی در این بوستان در حال اجراست.

منطقه 

بیش از ۶400تن آسفالت به منظور انجام روکش مکانیزه و دستی 16
در محورهای مختلف منطقه به مساحت بیش از 4۲هزار مترمربع 

انجام شد.

منطقه 

به گفته شــهردار منطقه با توجــه به تردد وســایل نقلیــه در بزرگراه 7
شهید صیاد شــیرازی و ورود به رمپ میدان سبلان، مسیر خیابان 
شهید قدوسی و خیابان جانبازان دچار راهبندان های طولانی شده 
که با اتمام طرح بهسازی میدان، این معضلات برطرف خواهد شد.

منطقه 

همزمــان بــا ســالروز ولادت حضــرت معصومــه)س( و دهــه 14
کرامت، پرچــم بارگاه ملکوتــی علی بن موســی الرضا)ع( در منطقه 

برافراشته شد.

منطقه 

کارگاه های عملی آموزش دوچرخه ســواری ویژه بانوان در بوســتان 20
آموزش ترافیک منطقه برگزار شد.

منطقه 

ظــرف 10روز گذشــته بیــش از 1۳0مــورد از تابلو هــای ترافیکــی و 2
شناســایی معابر رفــع نقــص، تثبیــت، تنظیم زاویــه، نصــب و پایه 

تابلو ها رنگ آمیزی شده است.

منطقه 

مراسم تکریم و معارفه مدیر بازرسی شهرداری منطقه برگزار شد.10

منطقه 

با بازدیدهای میدانی، مشکل نهر خیابان حضرت ولیعصر)عج( در 6
تقاطع دوراهی یوسف آباد شناسایی و بعد از تخریب و برداشت پل 

فلزی به طول ۷0متر؛ نهر سرپوشیده در این نقطه ساخته شد.

منطقه 

بــه مناســبت آغــاز دهــه کرامــت و گرامیداشــت روز دختــر، ویــژه 13
برنامه ای با حضور 400دختــر دانش آموز مقطع دبســتان در قالب 
پویــش » آینده شــبیه توســت« توســط اداره بانــوان معاونــت امور 

اجتماعی و فرهنگی در مجتمع کوثر برگزار شد.

منطقه 

مشــارکت ۲۲0درصد شــهروندان منطقه1۹ در مســابقات قهرمان 19
شهر۲ با همت ورزشکاران و مربیان جریان دارد.

منطقه 

در راستای طرح ۳۶0درجه و رسیدگی ویژه به منطقه در طرح کوک 4
چهارم، ۹هــزار مترمربــع از المان های شــهری و ۷هــزار مترمربع از 

جداول سطح منطقه رنگ آمیزی و نونوار شد.

منطقه 

تقدیــر از خانــواده معــزز شــهدا در مراســم اختتامیه دومیــن دوره 17
مسابقات ورزشی فرزندان شهدای مدافع حرم انجام شد.

منطقه 

طرح رسیدگی به وضعیت ۲هزار و 4۷0مخزن و زیرمخزنی پسماند  8
با هدف بهبود شــرایط زیســت محیطی محــلات 1۳ گانــه منطقه از 

ابتدای سال جاری تاکنون اجرا شده است.

منطقه 

۳0ســت لوازم ورزشــی و وســایل بازی کودکان در بوســتان ناحیه۶ 15
منطقه با هدف رسیدگی به وضعیت بوستان ها، بهسازی شد.

منطقه 

بیش از ۵هــزار و ۸00عــدد تجهیــزات و المان های ترافیکی شــامل 21
بشکه ایمنی، استوانه ایمنی، خطرنماها، مسیرنماها و... بازسازی، 

تعمیر و مرمت و نصب شدند.

منطقه 

۵40کیلومتــر از نهر و جدول هــای منطقه مرمت، نوســازی و بهینه 22
می شوند.

مردم منتظر افتتاح نماندند

دیروز چند بازار میوه وتره بار در چارچوب پویش امید و افتخار شهرداری تهران افتتاح شد. یکی 
از این بازار ها در خیابان زاگرس قرار داشــت؛ در محله ای بین بزرگراه شهید همدانی و شهید 
خرازی. ساعتی قبل از حضور مسئولان و افتتاح رسمی بازار، عده ای از اهالی محله در مقابل در 
ورودی جمع شده بودند و قصد خرید داشتند. به محض باز شدن در، جمعیت روانه طبق های 
میوه شدند و کیسه به دست جلوی صندوق صف کشیدند. اینجا میوه فروشی پیدا نمی شود؟ 
مقابل میوه فروشی زن جوانی که دست دختربچه ای را گرفته است، می گوید: »اینجا مهدکودک 
و مدرسه نیست. برای این منظور باید به شهرک دانشگاه شریف برویم. آنجا هم مدرسه ها محدود 
هستند و دوره دبیرستان ندارند. اگر بچه ها بخواهند برای ادامه تحصیل به دبیرستان بروند، باید 
راهی دورتر تا شهرک باقری و شهرک گلســتان را طی کنند.« از او درباره سرانه های موردنیاز 
محله می پرسیم. او که ساکن یکی از برج ها در همین محله است، می گوید: »نانوایی نداریم. چند 
نانوایی که می بینید درواقع نان فانتزی و آزادپز هستند؛ نه نانوایی معمولی. برای خرید نان هم باید 
مسافتی را طی کنیم. میوه فروشی هم نیست.«  زن مسنی که شاهد گفت وگوی ماست، می گوید: 
»میوه فروشی های محله های اطراف هم جنس های خوبی ندارند. برای خریدن سبزی خوردن 
تازه باید به چند جا سر بزنیم.« در فاصله بین آپارتمان های نوساز، زمین های خاکی زیادی قرار 

دارند. برخی از فرعی ها و راه های رسیدن به مجتمع ها هم خاکی هستند.

کمبود مراکز درمانی

در تقاطع خیابان کرمانشاه از چند نفر درباره درمانگاه و امکانات پزشکی می پرسیم. می گویند 
که درمانگاه ندارنــد، اما یک داروخانه خصوصی هســت که از مدتی قبــل گاهی اوقات یک 
پزشــک عمومی در آن حضور می یابد و مردم را معاینه می کند. کمبود امکانات در محله ای با 
ساختمان های بلند و پر از جمعیت، عجیب به نظر می رسد. اهالی از نبود دستگاه خودپرداز بانکی 
در نزدیکی محل زندگی شان شکایت دارند. همین طور از تعداد زیاد سگ های ولگرد که رفت وآمد 
شبانه را سخت کرده اند. البته یکی از ساکنان محله می گوید که تعداد سگ ها اخیرا کمتر شده 
است. مرد مسنی که ساکن خیابان الوند است می گوید: » از 7سال قبل در این محله خانه دارد 
و آن موقع که محله گازکشی نشده بود با کپسول های گاز، اجاق خانه ها را روشن می کردند.« 
حمل ونقل عمومی در این محله ها وجود ندارد و برای هر کاری باید از خودروی شــخصی یا 
تاکسی های اینترنتی استفاده کرد. نزدیک ترین محلی که تعدادی مغازه و امکانات خدماتی کافی 
کنار هم داشته باشد با خودرو 1۰دقیقه فاصله دارد و برای دسترسی پیاده باید مسافت زیادی را 
در خیابان های خالی طی کرد. بعضی از اهالی محله خرید های خود را از فاصله های بیشتر مانند 
وردآورد انجام و ترجیح می دهند به دنبال یک جنس خاص مجبور به جست و جو در چند شهرک 
نشوند. در هر طرف کارگاه های ساختمانی در حال کار هستند و آپارتمان های جدید بنا می شوند. 
همین شرایط هم باعث حضور تعداد زیادی اتباع در این محله شده است که اهالی درباره آن حرف 
می زنند. در سمت شمال، اراضی طبیعی هستند و از بعضی نقاط می شود خط متروی تهران کرج 
را دید. به سمت جنوب آپارتمان ها کمتر و کارخانه های صنعتی بیشتر می شود که بعضی از آنها 
از 5۰سال قبل یا بیشتر هم در اینجا قرار داشتند. این محله ها از ایستگاه وردآورد فاصله زیادی 

ندارند، اما مبنای رفت وآمد با خودرو های شخصی است. 

گاز و برق مخصوص نانوایی ها

شــهردار منطقه۲۲ دربــاره نیــاز اهالی به 
نانوایی های دولتی می گوید: با صنف خبازان 
مذاکره هایی شده اســت، اما فرایند دریافت 
مجوز هــای مربوطه در ایــن زمینه طولانی 
است و گاهی تا یک سال طول می کشد. یکی 
از مشــکلات در این زمینه تامین برق و گاز 
مخصوص نانوایی هاســت؛ حتی اگر نانوایی 
کانکسی هم در جایی قرار دهیم برای فعالیت 
مداوم آن باید مجوز هــای صنفی موردنیاز 
گرفته شود که وقت گیر است. اگر این مراحل 
طی شود مشکلی در توسعه نانوایی های سنتی 

در منطقه۲۲ وجود ندارد.
مســعود نصرتی می افزاید: در زمینه کمبود 
سرانه های موردنیاز ساکنان منطقه مشکل 
بزرگی وجود دارد.  ۶75هــزار نفر جمعیت 
برای این منطقه پیش بینی شده که تاکنون 
۲3۰هزار نفر در منطقه۲۲ سکونت داشته اند 
و این میزان به ســرعت در حــال افزایش 
است. جمعیتی که در ســاختمان ها ساکن 
می شوند نیاز به امکاناتی دارند که به اندازه 
کافی موجود نیســت. او با تأکیــد بر اینکه 
شهرداری در حال ســاخت بازارهای جدید 
میوه و تره بــار در محلات منطقه۲۲ اســت، 
می گویــد: جانمایی 3زمین انجام شــده و 
هماهنگی ها صورت گرفته است؛ به طوری که 
پیش از این 14بازار میوه و تره بار در منطقه۲۲ 
افتتاح شده بود و امروز این تعداد به 15بازار 

میوه و تره بار رسیده است.
در اواخر دهــه ۸۰ و اوایل دهه 9۰ســاخت 
و ســاز های مســکونی و تجاری زیادی در 
منطقه۲۲ انجام شــد که تناسب آن را برهم 
زد. در سال های دهه 9۰طرح تفصیلی ویژه 
این منطقه از سوی شــهرداری و با همکاری 
دیگر ارگان ها تصویب شد تا سرانه های مورد 
نیاز منطقه تامیــن و اراضی باقیمانده حفظ 
شــود، اما آثار سوء عدم تناســب میان انبوه 
ساختمان های مسکونی و نیاز های کسانی که 
در آنها ساکن هستند به سادگی رفع نمی شود.

عوامل مؤثر در احداث میادین میوه و تره بار
مراسم صد و بیستمین پویش امید و افتخار با حضور حسین نظری، معاون خدمات شهری و 
محیط زیست شهرداری تهران، مهدی بختیاری زاده، مدیرعامل سازمان مدیریت میادین 
و میوه و تره بار شهرداری تهران، سیدمحمد موسوی، شهردار منطقه11 و مسعود نصرتی، 
شهردار منطقه22 برگزار شد.  حسین نظری، معاون خدمات شهری و محیط زیست شهرداری 
تهران در جریان این مراسم گفت: در میادین میوه و تره بار با رفتار خوب باید با شهروندان 
برخورد شود و کیفیت و قیمت محصولات نیز باید مطلوب باشد.  معاون خدمات شهری و 
محیط زیست شهرداری تهران درخصوص شرایط ساخت میادین جدید افزود: شهرداران 
مناطق نیازسنجی محلی را انجام می دهند و با سازمان میادین تعامل می کنند؛ البته ظرفیت 
زمین و موضوعات دیگر در احداث میادین میوه و تره بار مؤثر است. معاون خدمات شهری 
شهرداری تهران همچنین درباره پروژه روددره فرحزاد گفت: در حال حاضر موضوع تجمع 
معتادان متجاهر و انباشت زباله ها در این محدوده به طور کامل حل شده، اما برخی املاک 
معارض حدود 12سال بود که در مسیر این پروژه وجود داشت. با تمهیداتی که اندیشیده 
شد، جلسه ای با مالکان گذاشتیم و پرداخت ها انجام شد و امیدواریم در 6 ماه نخست امسال 
فاز نخست این پروژه به بهره برداری برسد. نظری درباره زباله سوز شهر تهران نیز گفت: در 
این باره مشاور دارای صلاحیت به کار گرفته ایم و طرح در حال بررسی است. هنوز در مسیر 

انعقاد قرارداد هستیم که با قطعی شدن قرارداد اعلام خواهد شد.

مکث
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